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Starosta Powiatu
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Interpelacja Radnej Powiatu

Zw r acam s ię z i nterpelacj ą doty czącą poprawy kom unikacj i pub l i cznej dl a

mieszkańców Powiatu Nowodworskiego.

l ' Proszę o przeprowadzęnie analizy,jak w ostatnim czasie zmieniła się siatka połączeń

komunikacji publicznej na terenie Powiatu Nowodworskiego. Celem ana|izy będzie

stworzenię lub uaktualnięnie istniejącej mapy transportowej i zidentyfikowanie obszarów' na

których występują,,białe plamy komunikaryjne''.

Ż.Proszę o przeanalizowanię możliwości utworzenia mrtiązku powiatowo _ gminnego, w

skład któręgo' oprócz Powiatu Nowodworskiego, wesĄby zainteresowane gminy naszego

powiatu i powiatów ościennych . Zadaniem związku byłoby wspólne wykonywanle zadań

publicznych dotyczących przede wszystkim publicmego transportu zbiorowego.

Powstanie związku powiatowo _ gminnego poszerzyłoby wspóĘracę Powiatu

Nowodworskiego i okolicznych gmin' byłoby działaniemprorozwojowym dla całego regionu,

jednocześnie wzmacniałoby integralność lokalnej wspólnoĘ.

3. Proszę orozwaŻenie możliwościzorganizowania przezPowiatNowodworski powiatowych

przewozów autobusowych, na wzór Powiatowej Komunikacji Lokalnej, która od wielu lat

funkcjonuje w Powiecie Legionowskim.
Na początek sugeruję, by utworzono.iedną lub dwie linie łączące miejscowości, których

mieszkańcy najbardziej doświadczają codziennych trudności z dojazdem do pracy, szltół

ponadpodstawowych, przychodni i szpitali.
Po utworzeniu w/w linii byłaby mozliwośó wystąpienia z wnioskiem do Wojewody

Mazowieckiego o dopłatę dla utworzonych linii w 2024 roku z Funduszu rozwoju przewozów

autobusowy ch o charak terze użytecznośc i p ub l icznej .



4. Proszę o przeprowadzenie konsultacji zwładzami gmin, leżących na terenie Powiatu
Nowodworskiego, itozlltuŻenie utworzenia nowej linii lokalnej 

''L'', 
która swym zasięgiem

obejmowałaby tereny naszego powiafu .

Zgodnie zzałoŻeniami lokalne linie ,,L'' uruchamiane są w wyniku współpracy samorządów
gmin aglomeracji warszawskiej i Zarządu Transportu Miejskiego.

Wielokrotnie, jako radni, dostawaliśmy zapewnienie ze strony Pana Starosty, Że w
celu usprawnienia komunikacji zbiorowej, Powiat Nowodworski jest otwarly na sugestie,

zmiany, współpracę oraz, Że dołoŻy wszelkich starań, by rotwiązaó problem funkcjonowania
komunikacj i publicznej .

W związku zpovłyŻszym przedstawiłam swoje sugestie, proszę o analizę i ustosunkowanie
się do nich na piśmie.

Zwyrazarni szacunku


